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PROTOKÓŁ Nr  LII/2014 

z  Sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 12 czerwca 2014 roku 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  

Obecnych: 17 radnych.  

Nieobecni radni: Wiesław Drewnowski, Andrzej Modrzejewski, Marek Ogrodziński, Janusz Rautszko. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych,  

− poinformowała, że na sali obecnych jest 17 radnych, 

− stwierdziła prawomocność obrad i o godz. 8:00 otworzyła sesję, 

− oddała głos Burmistrzowi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości;  

− wyjaśnił, że uchwała dotyczy planowanej sprzedaży gruntu w Specjalnej Strefie Ekonomicznej w celu 

wybudowania parkingu.   

 

Roman Matuszak Radny: 

− zapytał, czy uchwała była przedmiotem obrad Komisji? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

−  w odpowiedzi wyjaśniła, że uchwała nie była przedmiotem obrad Komisji;  

− poinformowała, że po przegłosowaniu nowego porządku obrad Sesji, planuje zarządzenie  

10 minutowej przerwy na zebranie Komisji Budżetowo-Ekonomicznej. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− z przykrością wyraził fakt, że Klub jest kolejny raz zaskakiwany wprowadzeniem nowych uchwał  

już po rozpoczęciu Sesji; Klub będzie głosował przeciw wniesieniu tej uchwały na dzisiejszą sesję, 

−  dodał, że uniemożliwiono mu możliwość uczestniczenia w dyskusji nad opiniowaniem w/w uchwały. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła wszystkim zebranym, że projekt tej uchwały był wysłany do wszystkich radnych drogą  

e-mailową i tym samym radni mogli zapoznać się z jego treścią.  

 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− poinformował, że to nie jest strategiczna decyzja, tego typu uchwały podczas posiedzenia Komisji 

zostają zaopiniowane w ciągu 5 minut,  

− dodał, że jeżeli radnym nie wystarczy 10 minut, można ten czas wydłużyć, 

− podkreślił, że życie jest dynamiczne i są pewne okoliczności, które spowodowały, że prosi radnych  

o wprowadzenie tego punktu do obrad, przy czym radni mogą głosować przeciwko, 

− wyjaśnił, że podczas przygotowywania projektów uchwał na prezydium Rady, nie miał wiedzy,  

czy będą sprzedane grunty SSE; obecnie może na 99 proc. zapewnić, że w/w grunty w strefie będą 

sprzedane; dlatego też miasto planuje kolejne inwestycje.  

− przyjął do siebie słowa oburzenia radnego Romana Matuszaka,  

− podkreślił, że sytuacja jest dynamiczna i nie wynika z jakiegoś niedopatrzenia czy lenistwa, 

 − podkreślił, że jeżeli dziś się tym nie zajmiemy, to dopiero uczynimy to we wrześniu i wówczas miasto  

nie wykona tej inwestycji w tym roku, a jeżeli radnemu Matuszakowi nie zależy na rozwoju 

gospodarczym miasta, to może głosować przeciwko tej uchwale. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− stwierdziła, że nie będzie już podejmowana dyskusja w tym temacie. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− zaprotestował przeciwko takiemu prowadzeniu Sesji, poprosił aby Przewodnicząca nie zamykała 

radnym ust, 

− poinformował, że jeżeli w/w procedura będzie niezgodna ze statutem miasta oraz z regulaminem Sesji 

Rady Miasta, Klub Wspólnoty Samorządowej poinformuje organ nadzorczy, 

 − podkreślił, że nie jest przeciwny rozwojowi miasta, a Burmistrz, jako specjalista od zwoływania Sesji 

nadzwyczajnych, mógł zwołać taką sesję dotyczącą tego punktu, 

− zdziwiony jest takiej procedurze i nie może jej tolerować. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, że wcześniejsze zwoływane przez Burmistrza Sesje nadzwyczajne dotyczyły głównie 

donosów na radnych Platformy Obywatelskiej, 

− ze względu na brak uwag zaproponowała wprowadzenie do porządku nowego punktu dotyczącego 

uchwały, o której mówił Burmistrz, prosząc radnych o przegłosowanie tej propozycji.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za” i 3 głosami „przeciw” przyjęła zaproponowaną 

zmianę w porządku obrad. 

 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przedstawiła porządek obrad sesji po przegłosowanej zmianie:                       

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 29.05.2014r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2014-2025. 

5. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Szczecińska II”  

w Szczecinku. 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Narutowicza I” w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Trzesieka II” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/313/2013 Rady Miasta Szczecinek z dnia 21 maja 

2013r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Miasto Szczecinek, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków.  

11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecinek na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

12. Uchwała w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

13. Uchwala w sprawie uchylenia uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych. 

14. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 
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15. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

16. Wnioski i zapytania radnych. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała o uwagi do protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 29.05.2014r.; 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad przyjęciem w/w protokołów. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 

29.05.2014r. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zarządziła przerwę w celu zaopiniowania przez Komisję Budżetowo-Ekonomiczną projektu uchwały 

wprowadzonej przed chwilą do porządku obrad. 

 

Po przerwie, obrady Sesji Rady Miasta wznowiono o godz.8.40.  

Obecnych 19 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, że podczas przerwy zebrały się dwie Komisje: Komisja Budżetowo-Ekonomiczna  

i Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego, przy czym Komisja Prawa jednogłośnie 

zaopiniowała wprowadzenie nowego punktu obrad Sesji,  

− w związku z powyższym przystąpiła do ponownego głosowania propozycji Burmistrza Miasta.  

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy musiał zastosować emocjonalne wystąpienie, aby zgodnie z regulaminem wprowadzić 

uchwałę pod obrady Sesji? 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− stwierdziła, że w jej ocenie dopiero teraz zostały spełnione wszystkie warunki wprowadzenia 

dodatkowego punktu pod obrady Sesji, w związku z powyższym podczas posiedzenia Komisji PLiPP 

głosowała pozytywnie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag ponownie przystąpiła do głosowania nad wprowadzeniem dodatkowego 

punktu pod obrady Sesji Rady Miasta. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” pozytywnie przyjęła nowy porządek 

obrad. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− poinformował, że Komisja Budżetowo-Ekonomiczna zebrała się dwukrotnie, by opiniować projekty 

uchwał: 9 czerwca oraz dzisiaj, tj. 12 czerwca, 

− omówił projekty uchwał wraz za załącznikami, które uległy zmianie, 

− poprosił  o opinię prawną, czy radni będą głosować również zmianę do uzasadnienia uchwały? 

 

Czesław Podkowiak Mecenas UM Szczecinek: 

− wyjaśnił, że uzasadnienie nie jest projektem uchwały, ale zmienił się załącznik do uchwały  

i tę zmianę należy przegłosować. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poinformował, że nie miał uwag do poprzednio otrzymanej uchwały, natomiast w wersji uchwały 

dostarczonej w późniejszym terminie uległy zmianie koszty inwestycji, w wyniku czego wydatki 

zwiększą się o około 1,5 mln zł i nie jest to kosmetyczna zmiana, 

− nadmienił, że należałoby się zastanowić, czy nie popełniono błędów we wczesnym etapie 

planowania inwestycji, 

− reasumując podkreślił, że za uchwałą z takimi poprawkami Klub nie będzie głosował pozytywnie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− wyraził zdziwienie postawą radnego Romana Matuszaka,  

− wyjaśnił, że podczas posiedzenia Komisji Budżetowo-Ekonomicznej udzielił merytorycznej 

odpowiedzi na zadawane pytania, 
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− wyjaśnił, że nie ma możliwości posadowienia inwestycji bez wykonania „deszczówki”, należy 

również doprojektować i wykończyć uzbrojenie strefy ekonomicznej, korzystając z unijnych 

pieniędzy, 

− dla porównania sytuacji podał przykłady niejednolitych kosztów budowy domów, w zależności  

od jakości gruntu oraz otoczenia, w którym zaplanowano taką inwestycję, 

− poinformował, że na chwilę obecną nie ma wiedzy, ile przedmiotowa inwestycja będzie kosztować, 

wystąpiono do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie projektu, 

− uważa, że działanie radnego Matuszaka jest „czepianiem się”, uważa, że inwestycje w Szczecinku 

powinny radnego cieszyć, 

− wymienił przyszłe inwestycje w mieście, informując, że zapewnią one dodatkowe miejsca pracy  

dla mieszkańców miasta.   

 

Roman Matuszak radny: 

− dodał, że taka różnica wartości inwestycji może wynikać z błędów przy projektowaniu, 

− uważa, że sposób wniesienia tego projektu uchwały na dzisiejszą Sesję jest pokrętny; dobrze,  

że odbyła się Komisja i opiniowała projekt – będzie to legalne. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad przyjęciem zmian dotyczących 

załącznika nr 2 do uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w zmiana została przez Radę Miasta przyjęta 14 głosami „za” i 3 głosami 

„przeciw”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały z uwzględnieniem w/w zmiany. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta pozytywnie 14 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymał się” podjęła 

uchwałę: 

 

Nr L/451/2014  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 
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Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad przyjęciem zmian dotyczących 

załącznika nr 1 i 2 do uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w zmiana została przez Radę Miasta przyjęta 14 głosami „za” , 2 głosami 

„przeciw” przy 1 głosie „wstrzymał się”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały z uwzględnieniem w/w zmian. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymał się” podjęła uchwałę: 

 

Nr L/452/2014 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2014-2025. 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− omówiła projekt uchwały, 

− poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nadmienił, że ma zastrzeżenia do zapisów § 6 pkt 5, ponieważ w poprzednim planie 

zagospodarowania przestrzennego był zakaz rozbiórki obiektu, natomiast obecnie poluzowano 
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rygory i dopuszczono możliwość o decyzji konserwatorskiej w tej kwestii; dlaczego jeden człowiek 

ma zadecydować o losie tego budynku? 

  

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− w odpowiedzi wyjaśnił, iż wszyscy wiedzą, czym jest ślusarnia, budynek ten nie ma żadnej wartości 

zabytkowej, 

− uważa, że trzeba mieć wyobraźnię, aby mieć wizję ślusarni w roli hotelu, 

− działka, na której umiejscowiona jest hala, przeznaczona jest pod zabudowę hotelową,  

jest to piękna działka, a zapis w uchwale zezwala na rozbiórkę tego zniszczonego obiektu.  

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, czy zapisy § 5 pkt 2 wprowadzono teraz, czy były takie w poprzednim planie? 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− w odpowiedzi wyjaśniła, że w uchwale należy stosować obowiązujące przepisy, a zapis, o którym 

wspomniała radna Pawłowicz jest cytatem z uchwały dotyczącej „Pojezierza Drawskiego”. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− w uzupełnieniu dodał, że plan obejmuje nie tylko tereny OSiR-u, ale również działkę – teren szkoły 

kolejowej, na której ma być wybudowany hotel, piękny obiekt nad jeziorem, o trendzie budynku 

pasywnego. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, czy wcześniej oglądana przez nią wizualizacja stadionu piłkarskiego będzie zrealizowana? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− w odpowiedzi wyjaśnił, że przepisy zezwalają na budowę Kampusu na Świątkach, inwestor etapuje 

tę inwestycję, realizacja nastąpi w następujących etapach: I etap – Świątki, II etap – Szczecińska.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania.  
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta  14 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymał się” podjęła uchwałę: 

 

Nr L/453/2014  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „Szczeci ńska II” w Szczecinku. 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− omówiła projekt uchwały, 

− poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

 

Nr L/454/2014  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Narutowicza I” w Szczecinku.  

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− omówiła projekt uchwały, 

− poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

 

 



 10

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

 

Nr L/455/2014  
 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 
„Trzesieka II” w Szczecinku. 

 

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

 

Nr L/456/2014  

w sprawie wyra żenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

 

Radna Małgorzata Golińska opuściła salę obrad Sesji Rady Miasta. 

Stan radnych: 16 osób. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poinformował, że Klub jest za filozofią wspierania inwestorów chcących inwestować przez Miasto, 

ponieważ tak się robi w wielu miastach, 
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− jednakże drażni go sposób wprowadzenia tej uchwały do porządku obrad Sesji, co spowoduje,  

że Klub dzisiaj podczas głosowania wstrzyma się. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− dodała, że otrzymała projekt uchwały wczoraj o godz. 8:47, a wieczorem około godz. 20.00 dopiero  

go przeczytała, dlatego wstrzyma się od głosowania  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymał się” podjęła uchwałę: 

 

Nr L/457/2014  

w sprawie wyra żenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− przedstawiła projekt uchwały, 

− poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr L/458/2014  

 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/313/2013 Rady Mias ta Szczecinek z dnia 21 maja 2013r.  

w sprawie okre ślenia przystanków komunikacyjnych, których wła ścicielem lub zarz ądzającym 

jest Miasto Szczecinek, udost ępnionych dla operatorów i przewo źników oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 
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Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− dodał, że w czasie ostatnich wyborów, mieszkańcy jednego z obwodów wyborczych wyrażali 

negatywne opinie odnośnie niefortunnej lokalizacji OKW w Gimnazjum nr 1, część osób  

nie przeczytała informacji o zmianach, dlatego wracamy do starej lokalizacji OKW w Szczecineckiej 

Spółdzielni Mieszkaniowej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr L/459/2014 

w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecin ek na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisj i wyborczych. 

 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
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Roman Matuszak radny: 

− nadmienił, że otrzymał trzy wersje Statutu MOPS, czy to wskazuje na bałagan w MOPS-ie, która 

wersja jest aktualna ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− w odpowiedzi wyjaśnił, że nie ma żadnego bałaganu, po pierwsze uchwała ujednolica tekst, ponadto 

pewne zapisy w Statucie MOPS stały się nieaktualne, 

− nadmienił, że w momencie otrzymania przez radnego Matuszaka kilka dni temu pierwszej wersji 

projektu uchwały, zaznaczono tam kolorem czerwonym zapisy dotyczące Karty Dużej Rodziny, 

które wymagały rozstrzygnięcia w ramach rozmów Sekretarza Miasta, Wydziałów Urzędu oraz 

MOPS, kto ma przejąć obowiązek wydawania tych kart, 

− dodał, że po długich dyskusjach, dla ułatwienia osobom starających się o otrzymanie Karty, w/w 

obowiązki będzie wykonywać Wydział Urzędu Miasta, w związku z powyższym zapisy w projekcie 

Statutu zostały wykreślone, a w efekcie radny otrzymał w późniejszym terminie ostateczną wersję 

tej uchwały.   

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− dodała, że po przedstawieniu na Prezydium Rady Miasta projektu uchwały w sprawie Statutu MOPS, 

była mowa o tym, że nie jest to ostateczna wersja tej uchwały, w ostatecznej wersji Statutu, którą 

otrzymali radni, zostały uszczegółowione zapisy w uzasadnieniu do uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poinformował Przewodniczącą, że będzie głosował za ostateczną wersją Statutu MOPS, którą 

otrzymał 5 czerwca o godz. 9.37.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr L/460/2014 

 

w sprawie Statutu Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 
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Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr L/461/2014 

 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie upowa żnienia Dyrektora Miejskiego O środka Pomocy 

Społecznej w Szczecinku do wydawania decyzji admini stracyjnych. 

 

 

 

Ad.11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.12. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.13. Wnioski i zapytania radnych. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za udzielenie odpowiedzi na pytanie dotyczące wynajmowania autobusów przez MJOO; 

z odpowiedzi dowiedział się, że w jednym przypadku za tę samą usługę wystawiono dwie faktury,  

− zapytał, czy w/w praktykę Pani Dyrektor MJOO stosuje nadal? 
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Joanna Powałka Dyrektor MJOO: 

− w odpowiedzi wyjaśniła, że MJOO nie wynajmuje autobusów, szkoły wynajmują je na wycieczki 

szkolne,  

− nadmieniła, że sposób wypłaty środków, o której wspomniał radny, został ustalony pomiędzy 

księgowymi MJOO i Komunikacji Miejskiej i to był jeden taki przypadek wypłaty.  

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, czy przed wakacjami zostaną zainstalowane urządzenia na placu zabaw przy  

ul. Czaplineckiej? 

− zapytała, czy jest szansa, aby szkoły w ofercie promocyjnej obejrzały film „Powstanie Warszawskie”? 

− podziękowała Pani Dyrektor Wydziału Komunalnego Annie Miście, która twórczo zareagowała  

na pytanie zadane na poprzedniej sesji Rady Miasta, dotyczące gniazda śmieciowego na terenie 

Świątek, które budzi kontrowersje estetyczne i lokalizacyjne. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− odnośnie placu zabaw przy ul. Czaplineckiej wyjaśniła, iż procedura wykonania dokumentacji 

projektowej jest czasochłonna; czas oczekiwania na urządzenia wynosi około 4 tygodni,  

ma nadzieję, że w lipcu powstaną trzy place zabaw, m.in. przy ul. Czaplineckiej, Pilskiej oraz  

na Mysiej Wyspie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− na zapytanie odnośnie filmu „Powstanie Warszawskie” wyjaśnił, że nie ma możliwości oferty 

promocyjnej,  

− poinformował, że posiada informacje od Dyrektora Kamila Klimka, iż koszt projekcji tego filmu dla 

szkół gimnazjalnych oraz 6 klas szkół podstawowych wyniesie około 12 tys. zł, 

− zobowiązał się do przekazania tych środków z rezerwy budżetowej, przy czym 2 tys. zł 

wygospodarowała na ten cel Dyrektor MJOO;  

− uważa, że są to dobrze wydane pieniądze, ponieważ „Powstanie Warszawskie” jest filmem ważnym  

i znaczącym, 

− wyraził nadzieję, że radni nie będą kwestionować przeznaczenia środków z rezerwy budżetowej  

na powyższy cel. 
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Wojciech Knapik Zast ępca Przewodnicz ącej Rady Miasta: 

− w związku z uruchomieniem szczecineckich kąpielisk wraz z rozpoczęciem sezonu letniego 

zapytał, czy na kąpieliskach będą uruchomione ogólnodostępne natryski? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi na zapytanie wyjaśnił, iż natrysk jest dostępny na kąpielisku przy ul. Mickiewicza, 

natomiast na pozostałych plażach postara się również natryski udostępnić.  

 

Marek Bogdanowicz Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− skierował zapytanie do Prezesa Aqua Tur Sp. z o.o. Roberta Duszyńskiego o udzielenie informacji  

o wysokości straty Spółki w latach 2011-2013, oraz jakie środki finansowe zasiliły budżet Spółki  

w roku 2013, pozyskane z kasy Miasta Szczecinek i innych podmiotów oraz organizacji 

pozarządowych. 

 

Robert Duszy ński Prezes Aqua Tur Sp. z o.o. 

− poinformował, że strata Spółki Aqua Tur wynosi około 1,2 mln zł i jest ona stabilna, natomiast 

pozostałe informacje przekaże radnemu na piśmie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu brak dalszych pytań i wniosków oraz  wyczerpanie porządku obrad zamknęła Sesję Rady 

Miasta, 

− złożyła radnym życzenia spędzenia miłych wakacji. 

 

Obrady Sesji Rady Miasta zakończono o godz. 9:45. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 Protokołowała:                                                                    Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Katarzyna MołczunKatarzyna MołczunKatarzyna MołczunKatarzyna Mołczun                            Katarzyna DudźKatarzyna DudźKatarzyna DudźKatarzyna Dudź    


